
Hallo raadsleden, 
 
Waarom duurt het zi lang voordat de mensen in uw gemeente m.n. degene die ziek zijn en beperkt 
voordat er eindelijk hulp komt met de energietoeslag.  
 
Mensen die een uitkering genieten omdat ze te ziek zijn om te werken mochten pas eind juni 2022 
een aanvraag doen voor deze hulp. Nu kost dit ook weer 8 weken schrijf de Westbetuwe website. 
We zijn dan al meer dan 9 maanden bezig, want de regering beloofde dit in dec 2021!, als ik schrijf 
naar team sociaal dat ik met 850 euro per maand niet uitkom  met de nu torenhoge energie 
rekening krijg ik "praat eens met de budgetcoach" alsof die coach dat wel zou "redden". 
 
Ik zit in een rolstoel en doe mijn best maar ik ben niet beperkt in mijn IQ. Ik vind dit ronduit 
schandelijk dat Julie ons ( de zwakkere in de maatschapy) zo lang laten stikken! 
 

Gegevens bekend bij griffie 


